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ha procurât complir amb la major bona volun- 
tat, essent, diu, molt senzilla la seva tasca per 
l’excellent forma com s’ha comportât sempre el 
bénéficiât, que ha demostrat a bastament el seu 
respecte i estimaciö pel Sindicat.

El Conseil acorda de fer constar el seu agrai- 
ment per la brillant gestio del Dr. Queraltö i de 
donar-li el mes sincer vot de gracies.

Finalment, el Dr. Fontbona assabenta al Con
seil de la forma com la Comissiö té projectat ei
xugar el déficit de la Caixa de Beneficència, pro
duit en el darrer exercici, que mereix l’aprova- 
ciô del Conseil.

Caixa de Crédit.— Vistes les dificultats hagu- 
des per poder-se réunir la Comissiö, per no ha- 
ver pogut assistir-hi eis Companys que s’havien 
convocat, el Dr. Solà, per la seva qualitat de 
President de l’esmentada Comissiö, sotmet a la 
directa resoluciö del Conseil eis casos que neces- 
siten d’una urgent resoluciö.

Examinats detingudament aquests casos s’a- 
corda:

Aprovar l’estat economic fins el 31 de desem- 
bre proppassat.

Vista la situaciô dels expedients en curs, s’a- 
corda que eis terminis pendents del Dr. M. F. 
es facin a raö de 60 pessetes cada termini.

Expedient mim. 36, de pessetes 2.000, s’acor- 

da que es concedeixi el préstec si el sollicitant pot 

oferir l ’aval de dos Companys o de dues cases de 
comerç de reconeguda solvència.

Expedient nüm. 37, de pessetes 2.000, s’acor- 
da que es concedeixi el préstec amb les mateixes 
condicions que l’anterior o sigui mitjançant dos 
avals.

Expedient mim. 38, de pessetes 5.000, vista la 
quantia del préstec sollicitât, que és superior a 
les disponibilitats actuals de la Caixa de Crédit 
i considérant que la finalitat per la quai es solli
cita el préstec és la que consta en el darrer ter
me en l’ordre de preferència assenyalat pel Re- 
glament s’acorda no ésser possible l’atorgaciâ 
d’aquest préstec.

Mutual Mèdica.—̂ -Es llegeix una comunicaciô 
en la quai es posa en coneixement del Sindicat la 
total constituciö d’aquesta Instituciô de Previsiô 
per la recent fundaciô del Grup V  de Vida, que 
era l’unie que faltava de constituir.

Es pren molt bona nota d’aquest esdeveniment 
que representa un pas decisiu en la vida del Sin-

dicat, i s’acorda de comunicar a la Mutual la més 
coral complaença i felicitado d’aquest Conseil i 
fer-los avinent que s’estùdiarà la manera de cele- 
brar-ho b.en ostensible.

A  continuado es llegeix una altra comunicaciô 
de la Mutual amb la quai per acord del seu Con
seil administratiu s’eleva la següent consulta a 
aquest Conseil :

“ I.— Consultar al Conseil del Sindicat de Met- 
ges de Catalunya si accepta l’orientació de com
pra de casa per renda i prescindint de l’aspecte 
acordat anteriorment de què la casa pogués ser
vir per a les finalitats del Sindicat.

” 11.— Estimar com a bona la inversió de capi
tal en casa per renda la compra de la del carrer 
de Vilamari amb les condicions següents: Rebai- 
xa de 25,000 pessetes. Servitud de patis en cas 
de construcció de casa al costat. Pagament de la 
plus vàlua per Tactual propietari. I en aquest sen
tit s’acordarà la dita adquisició pel cas de què 
aquesta orientado de casa per renda sigui defini- 
tivament acordada per aquest Conseil Adminis
tratiu després de complert l’estatut en el parà- 
graf I.

” Posar a la disposició del Conseil del Sindicat 
totes les dades que obren a la Secretaria de la 
Mutual si creuen convenient examinar-les.”

Seguidament la. Presidencia dóna compte que 
vista la importància de l’assumpte, s’havia repar
tit copia de la comunicaciô de la Mutual a tots els 
senyors Consellers perqué poguessin tenir el pre
vi coneixement de la qüestió en el moment de ce- 
lebrar-se aquesta sessió.

A  continuado es llegeix l’acord de la Junta Ge
neral de la Mutual Médica que tracta de la in
versió de capital en la compra d’immobles i el 
text de la proposició que motiva l’acord.

Acabada la lectura intervé el Dr. Riera, que diu 
que les dades llegides interessen per poder con
testar amb més coneixement la consulta de la Mu
tual Médica, per quant orienten el Conseil respec
te el desig i la voluntat deis Delegats manifesta
da en l’Assemblea. S ’estén després en considera- 
cions sobre la conveniència 0 no conveniència de 
les Mutualitats a acumular grans capitals i sosté 
el criteri que, apart les reserves més imprescindi
bles, les Mutuals no han d’acumular grans capi
tals amb sacrifici dels socis actuals i en benefici 
dels futurs associais. Manifesta que ell, en prin-


